
PROTOKÓŁ Nr XXIX/20
z obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Pyrzycach

na wniosek Burmistrza Pyrzyc zwołanej 
na dzień 12 LISTOPADA 2020 r.

godzina rozpoczęcia – 09:00;
godzina zamknięcia – 09:22;

Do punktu 1 porządku
Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum.

Wiceprzewodniczący Rady – Mariusz  Szymkowicz  –  Otworzył obrady XXIX Sesji
Rady  Miejskiej  w Pyrzycach  zwołanej  na  wniosek  Burmistrza  Pyrzyc,  na  dzień
12 listopada  2020 r. godzina 09:00.
Sesja odbywa się w formie zdalnej w związku z tym bardzo prosiłbym wszystkich
radnych  o  potwierdzenie  kworum.  Mamy  informację,  że  radnego  Tomasza
Posyniaka na dzisiejszych obradach nie będzie. Czekając na potwierdzenie kworum
przez  wszystkich  radnych,  bardzo  serdecznie  chcieliśmy  Państwa  przywitać,
Państwa  przed  telewizorami,  przed  monitorami  komputerów,  którzy  śledzą
dzisiejszą Sesję Rady Miejskiej. 
Szanowni  Państwo  mamy  kworum,  13  radnych  w  tym  momencie  jest  obecnych
podczas sesji zdalnej, więc mamy większość do tego, aby podejmować prawomocne
uchwały (nieobecny rady Artur Kurowski, Tomasz Posyniak). 

  Lista obecności radnych z systemu eSesja stanowi zał. Nr 1 do protokołu.

Wniosek  Burmistrza  o  zwołanie  sesji  wraz  z porządkiem  obrad  stanowi
załącznik Nr 2 do protokołu.

Do punktu 2 porządku
Projekt uchwały w sprawie  zmian budżetu i w budżecie Gminy

Pyrzyce na rok 2020 (Druk Nr 258A/20).

Autopoprawka do projektu uchwały stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 

Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Dzień dobry Państwu, bardzo serdecznie
dziękuję za zwołanie sesji nadzwyczajnej. Koniecznością zwołania tej sesji są zmiany
do budżetu przede wszystkim, które są niezbędne do realizacji bieżących spraw, jak
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również w tej sesji ujęte zostały tematy, które planowaliśmy do 26 listopada, na sesji
normalnej, która powinna się odbyć, ale związku z sytuacją w jakiej się znajdujemy
nie mamy jeszcze pewności, czy sesja się odbędzie i dlatego prosiłam o to, żeby te
tematy mogły się znaleźć w tej sesji dzisiejszej nadzwyczajnej i tak też się stało, za co
bardzo dziękuję. Pierwszy temat są to zmiany do budżetu jest tutaj autopoprawka, ja
przedstawię wszystkie,   i  te które też w tej  autopoprawce zostały wprowadzone,
powiem  o  nich  w  trakcie.  Zmiany  do  budżetu  dotyczą  zwiększenia  dochodów
w kwocie  251.466,75  zł.  I  tak,  w  dziale  700  rozdział  70004  zwiększamy  o  kwotę
10.500 zł, dotyczy tutaj zwiększenia dochodów bieżących z tytułu zwrotu nadpłaty
na czynsze lokali mieszkalnych, w dziale 750 rozdział 75023 zwiększamy o kwotę
11.597,19  zł,  jest  to  zwiększenie  dochodów  bieżących  o  kwotę  11.398,30  zł,
z wpływów z usług oraz dochodów majątkowych o kwotę 198,89 zł ze sprzedaży
złomu,  dział  801  rozdział  80101  zwiększamy  o  kwotę  9  zł  jest  to  zwiększenie
dochodów bieżących  z  tytułu  otrzymanej  wpłaty  od  ucznia  za  wydany  duplikat
legitymacji  Szkoła  Mielęcin,  dział  801  rozdział  80195  zwiększamy  o  kwotę
227.230,56 zł,  jest  to  zwiększenie  o  dotację,  którą  otrzymaliśmy  z  Urzędu
Marszałkowskiego w ramach projektu "Pomorze Zachodnie - Bezpieczna Edukacja"
na wydatki związane z COVID- 19 dla szkół, dział 921 rozdział 92109 zwiększamy
o kwotę 2.130 zł, jest to zwiększenie dochodów bieżących z tytułu najmu i dzierżawy
składników majątkowych.  I  kolejne punkty,  zwiększenie wydatków, również o tą
kwotę 251.466,75 zł w poszczególnych działach, i tak dział 700 rozdział 70005 jest to
zwiększenia  o  kwotę  10.500  zł  zwiększenie  wydatków bieżących  statutowych  na
zakup usług pozostał z tytułu nadwyżki czynszu z lokali komunalnych z rozliczenia
drugiego kwartału 2020 roku, kolejny dział 754 rozdział 75023 to jest zwiększenia
o kwotę  11.597,19  zł,  jest  to  zwiększenie  wydatków  bieżących  statutowych  na
pokrycie  kosztów energii  cieplnej  w  Urzędzie  Miejskim  ze  środków uzyskanych
właśnie z wpływu usług oraz sprzedaży złomu, o których mówiłam wcześniej, dział
801  rozdział  80101  zwiększamy  o  kwotę  9  zł,  czyli  jest  to  wpłata  za  duplikat
legitymacji w szkole w Mielęcinie,   dział 801 rozdział 80195 zwiększamy o kwotę
227.230,56  zł,  czyli  dotacja  otrzymana  z  Urzędu  Marszałkowskiego  z  programu
"Pomorze  Zachodnie  -  Bezpieczna  Edukacja"  na wydatki  dla  szkół  i  przedszkoli,
dział 926 rozdział 92109 zwiększamy o kwotę 2.130 zł i jest to zwiększenie wydatków
bieżących statutowych z przeznaczeniem na pokrycie kosztów energii elektrycznej
cieplnej oraz wody w budynkach świetlic wiejskich ze środków uzyskanych z najmu 
i  dzierżawy  składników  majątkowych  Urzędu  Miejskiego,  kolejne  jest  to
przeniesienie  wydatków  jako  zmniejszenie  i  zwiększenie,  pierwsze  w  Urzędzie
Miejskim  zmniejszamy  wydatki  bieżące  ze  świadczeń  na  rzecz  osób  fizycznych
z działu  750  w  rozdziale  75095  o  kwotę  1.000  zł,  zmniejszamy  przepraszam,
a zwiększamy  wydatki  bieżące  statutowe  na  pokrycie  kosztów  energetycznych
w budynkach świetlic wiejskich w dziale 921 rozdział 92109 i w dziale 900 rozdział
915 zmniejszamy wydatki bieżące statutowe o kwotę 16.200 zł, a zwiększamy w tym
dziale  na  wydatki  majątkowe  z  przeznaczeniem  na  zakup  elementu  iluminacji
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świątecznej  i  to  jest  pierwsza  sprawa,  która  dotyczy  autopoprawki,  w  drugim
punkcie  w  Szkole  Podstawowej  w  Okunicy  są  dokonane  zmiany  z  wydatków
bieżących ze świadczeń dla osób fizycznych w kwocie 1.000 zł oraz z wynagrodzeń
i pochodnych od wynagrodzeń w kwocie  6.000 zł  i  przenoszone są  z  działu  854
rozdział  85401  do  działu  801  rozdział  80101,  również  z  przeznaczeniem  na
świadczenia  dla  osób  fizycznych  w kwocie  1.000  zł,  jak  również  wynagrodzenia
i pochodne od wynagrodzeń w kwocie 6.000 zł.  Kolejny punkt dotyczy funduszy
sołeckich i tutaj mamy zmiany  w funduszu sołeckim w Krzemlinie i Nowielinie,  ja
nie będę ich wszystkich czytać, dotyczy to zmian z jakich mogły jeszcze sołectwa
skorzystać  do  końca  października  zmieniając  zadania  w  swoich  funduszach
sołeckich po raz drugi i tak też się stało w Krzemlinie i w Mielęcinie, i te zmiany
które  są  wprowadzone  dotyczą  tych  zmian  przyjętych  na  zebraniach  sołeckich.
I kolejna zmiana w planach majątkowych to jest zmniejszenie w dziale 600 rozdział
617 zmniejszenie o kwotę 33.000 zł z zadania "Przebudowa ulicy Mickiewicza", które
zadanie  się  już  zakończyło  i  zwiększamy  w  tym  dziale  o  kwotę  33.000  zł  na
przebudowę drogi gminnej w miejscowości Obromino. To zwiększenie o 33.000 zł
wynika  z  przetargu,  który  został  ogłoszony,  i  aby  móc  dokonać  wyboru
najkorzystniejszej dla nas oferty musimy zwiększyć to zadanie o 33.000 zł.

Wiceprzewodniczący Rady – Mariusz  Szymkowicz  – Dziękuję bardzo. W związku
z tym, iż procedujemy w sposób zdalny punktu dyskusja nie będzie, wszyscy radni
mogli  zapoznać  się  z  projektami  uchwał  przygotowanymi  na  dzisiejszą  sesję  we
wcześniejszym czasie, w związku z tym przechodzimy do głosowania.

Poddał  pod głosowanie projekt  uchwały w sprawie zmian budżetu i  w budżecie
Gminy Pyrzyce na 2020 r. (Druk Nr 258A/20).

Wyniki głosowania:
ZA:  13,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Damian Błażejewski, Przemysław Golczyk, Iwona Ksel, Hubert Łuszczyk, Mariusz
Majak, Mariusz Ogrodnik, Remigiusz Pajor-Kubicki, Małgorzata Piotrowska, Paweł
Retecki,  Grażyna  Słodkowska,  Mirosław  Stasiak,  Mariusz  Szymkowicz,  Jerzy
Wroński

NIEOBECNI (2)
Artur Kurowski, Tomasz Posyniak

Uchwała Nr XXIX/208/20 stanowi załącznik Nr 5 do protokołu.
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Do punktu 3 porządku
Projekt uchwały w sprawie Programu Współpracy Gminy Pyrzyce

z organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami  prowadzącymi
działalność pożytku publicznego na 2021 rok (Druk Nr 259/20).

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 6 do protokołu.

Burmistrz  Pyrzyc  –  Marzena  Podzińska  –  Program  Współpracy  Gminy  Pyrzyce
z organizacjami pozarządowymi jest tematem sesyjnym miesiąca listopada i tak jak
mówiłam w związku z trudną sytuacją, w której się znajdujemy i związaną z tym, że
może się nie odbyć sesja pod koniec listopada temat został wprowadzony i  jeżeli
chodzi o Program Współpracy Gminy Pyrzyce z organizacjami pozarządowymi jest
on przyjmowany na każdy rok. Ten program na rok 2021 zawiera wszystkie zasady,
które były zawarte w programie roku 2020. Był konsultowany w dniach od 5 do
19 października, wywieszony na stronie Urzędu Miejskiego na BIP-ie, nie wpłynęła
żadna  z  uwag  w  ramach  konsultacji.  W  programie  przewidujemy  środki,
przewidujemy  kwotę  co  najmniej  300.000  zł  na  realizację  zadań  na  współpracę
z organizacjami pozarządowymi, tak jak również było to w roku poprzednim i tak
jak  powiedziałam  nie  ma  tutaj  żadnych  innych  istotnych  zmian  niż  te,  które
obowiązywały, czy obowiązują jeszcze w tym roku. 

Wiceprzewodniczący  Rady  –  Mariusz   Szymkowicz   –  Szanowni  Państwo  radni
mogli  zapoznać  się  z  projektem  uchwały  w  sposób  zdalny,  przez  system,  który
obsługuje naszą Radę Miejską, w związku z tym , że pracujemy w sposób zdalny, nie
ma punktu  dotyczącego  dyskusji,  w  związku z  tym prosiłbym,  abyśmy  przeszli
płynnie do głosowania. 

Poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  Programu Współpracy Gminy
Pyrzyce  z organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami  prowadzącymi
działalność pożytku publicznego na 2021 rok (Druk Nr 259/20).

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Damian  Błażejewski,  Przemysław  Golczyk,  Iwona  Ksel,  Hubert  Łuszczyk,  Mariusz
Majak,  Mariusz  Ogrodnik,  Remigiusz  Pajor-Kubicki,  Małgorzata  Piotrowska,  Paweł
Retecki, Grażyna Słodkowska, Mirosław Stasiak, Mariusz Szymkowicz, Jerzy Wroński
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NIEOBECNI (2)
Artur Kurowski, Tomasz Posyniak

Uchwała Nr XXIX/209/20 stanowi załącznik Nr 7 do protokołu.

Do punktu 4 porządku
Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  wieloletniego  planu

rozwoju  i modernizacji  urządzeń  wodociągowych  na  lata 2020-2024  na
terenie Gminy Pyrzyce (Druk Nr 260/20).

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 8 do protokołu.

Burmistrz  Pyrzyc – Marzena Podzińska  – Spółka Wodociągi Zachodniopomorskie
złożyła  wniosek  o  przyjęcie  planu  na  rok  2020-2024.  Jest  to  plan  rozwoju
i modernizacji urządzeń wodnych, w załączniku każdy z Państwa otrzymał jakie są
zaplanowane  prace  i  każde  lata  odrębnie,  i  które  prace  są  przede  wszystkim
przewidziane w miejscowości Ryszewko, Stróżewo, Obromino. Są to pracę tak jak
wskazuje  nam  tutaj  Spółka  inwestycyjne,  modernizacyjne  i  przyjęcie  tego  planu
również jest niezbędne do tego, żeby Spółka Wodociągi Zachodniopomorskie mogła
wystąpić  o  ponowne zatwierdzenie  taryf  za  wodę.  Taryfy zatwierdzane są przez
Wody  Polskie  i  jednym  z  załączników  jest  właśnie  Plan  rozwoju  modernizacji
urządzeń  wodociągowych.  Z informacji,  które  uzyskaliśmy ten Plan,  który został
przedstawiony  przez  Spółkę  Wodociągi  Zachodniopomorskie  nie  powinien  (taką
mamy informację) mieć wpływu na zwiększenie taryfy, ale od razu zaznaczam, nie
wiem jaka będzie taryfa, bo nie mogę tego dzisiaj też wiedzieć, będzie to oceniane
przez Wody Polskie, ale na to również mają wpływ inne czynniki, jak amortyzacja,
jak wzrosty cen, wynagrodzenia,  energia i inne, i  o tym też należy pamiętać.  Ale
jeżeli  chodzi  o  Program,  jest  przedstawiony  w  takim  kształcie,  jakie  Państwo
otrzymaliście i z informacją, o którą poprosiłam na piśmie, mamy wskazanie, że na
podstawie tego planu nie powinno być wzrostu ceny taryfy. 

Wiceprzewodniczący  Rady  –  Mariusz   Szymkowicz   –  Poddał  pod  głosowanie
projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji
urządzeń  wodociągowych na lata  2020-2024 na terenie  Gminy Pyrzyce  (Druk Nr
260/20).

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
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Damian  Błażejewski,  Przemysław  Golczyk,  Iwona  Ksel,  Hubert  Łuszczyk,  Mariusz
Majak,  Mariusz  Ogrodnik,  Remigiusz  Pajor-Kubicki,  Małgorzata  Piotrowska,  Paweł
Retecki, Grażyna Słodkowska, Mirosław Stasiak, Mariusz Szymkowicz, Jerzy Wroński

NIEOBECNI (2)
Artur Kurowski, Tomasz Posyniak

Uchwała Nr XXIX/210/20 stanowi załącznik Nr 9 do protokołu.

Do punktu 5 porządku
Zamknięcie obrad.

Wiceprzewodniczący Rady – Mariusz  Szymkowicz  –  W związku z wyczerpaniem
porządku obrad, zamknął obrady XXIX sesji Rady Miejskiej w Pyrzycach.

Protokołowała:
Marika Lewandowska

    Wiceprzewodniczący Rady

      (-)   Mariusz Szymkowicz
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